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Protokół Nr LVIII/14 
 

z sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
odbytej w dniu 27 sierpnia 2014 r. 

 
Sesja rozpoczęła się o godz. 15.00 i trwała do godz. 19.50.  
 
Ad. 1 -2. 
Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Jagiełło.  
Stwierdzając kworum poinformował, że w sesji uczestniczy 16 radnych, a w związku 
z tym obrady Rady są prawomocne.  
(W trakcie obrad przybyli radni: Andrzej Kopeć, Wiesław Fąfara, Rafał Olejnik, 
Halina Mińczuk, Marek Niemiec,  Grzegorz Mankiewicz, Mirosław Wantuła) 
Lista obecności – dołączona do protokołu 
 
 
Pierwsza część obrad miała uroczysty charakter.  Związana była z wręczeniem Pani 
Krystynie Rutkowskiej, Panu Jerzemu Drzewieckiemi i Panu Gerardowi Kurzajowi 
dyplomu nadanego przez  Radę Miasta Tytułu Honorowego „Zasłużony dla Miasta 
Kędzierzyn-Koźle”. Sylwetki osób wyróżnionych tym tytułem przedstawił Wojciech 
Jagiełło, przewodniczący Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. Po wręczeniu dyplomów  
potwierdzających nadanie Tytułu Honorowego „Zasłużony dla Miasta Kędzierzyn-
Koźle” okolicznościowe podziękowania wygłosiły osoby wyróżnione i p. Józef Rypa 
– mieszkaniec os. Sławięcice. Część tę uświetnił występ p. Beaty Golenia. 
Na zakończenie Przewodniczący Rady Miasta przypomniał, że Rada Miasta nadała 
również Tytuł Honorowy„Zasłużony dla Miasta Kędzierzyn-Koźle” 
Nieprofesjonalnemu Klubowi Filmowemu „GROTESKA”. Dyplom potwierdzający 
nadanie tego tytułu zostanie wręczony podczas Międzynarodowego Festiwalu  Filmów 
Nieprofesjonalnych w dniu  24 października br.  
 
Następnie Wojciech Jagiełło poprosił o zabranie głosu pana Romana Sambora, 
wiceburmistrza Głuchołaz. Przybył On na sesję Rady Miasta aby podziękować i 
wyrazić wdzięczność Radzie Miasta Kędzierzyn-Koźle za pomoc udzieloną na 
usuwanie skutków powodzi, która dotknęła mieszkańców gminy Głuchołazy w maju 
br. Wyrazem wdzięczności był list Przewodniczącego Rady Miejskiej Głuchołazy 
odczytany przez  wiceburmistrza Głuchołaz  i złożony na ręce Wojciecha Jagiełły 
przewodniczącego Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. Symbolicznym wyrazem 
wdzięczności za okazaną pomoc były cukierki „krówki” podarowane Radzie Miasta 
Kędzierzyn-Koźle i osobom obecnym na sali obrad. 
 
Po tej części obrad ogłoszona została 15 minutowa przerwa. (od 15.30 do 15.45). 
 
Po wznowieniu obrad i stwierdzeniu kworum przewodniczący Rady Miasta odczytał 
wnioski prezydenta miasta  o  wprowadzenie zmian do porządku obrad. 
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1. wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie ustalenia  
regulaminu określającego kryteria i tryb przyznawania nagród dla nauczycieli ze 
specjalnego funduszu nagród za ich osiągnięcia dydaktyczno-wychowawcze 

 
 
Po stwierdzeniu, że nie ma chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał 
wniosek pod głosowanie: 
„za” wnioskiem oddano 12,  
„przeciw”  0, 
„wstrzymujących się” 0 
- głosy nieoddane 6. 
(wydruk z głosowania nr 1. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu załącza się do protokołu sesji) 
 
2. wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia 

woli współdziałania pomiędzy Gminą Kędzierzyn-Koźle a gminą Racibórz przy 
realizacji wspólnego projektu pn, ,, Jesienny Maraton Kajakowy” 

 
Po stwierdzeniu, że nie ma chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał 
wniosek pod głosowanie: 
„za” wnioskiem oddano 12,  
„przeciw”  0, 
„wstrzymujących się” 1 
- głosy nieoddane 5. 
(wydruk z głosowania nr 2. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu załącza się do protokołu sesji) 
 
3. wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie nadania 
nazwy rondu na skrzyżowaniu dróg publicznych w Kędzierzynie-Koźlu  
 
Radni nie podejmując dyskusji, przyjęli wniosek stosunkiem głosów: 
„za” wnioskiem oddano 13,  
„przeciw”  0, 
„wstrzymujących się” 0 
- głosy nieoddane 5. 
(wydruk z głosowania nr 3. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu załącza się do protokołu sesji) 
 
4. wniosek o wycofanie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na udzielenie bonifikaty użytkownikom wieczystym od opłaty z tytułu 
przekształcenia prawa użytkowania wieczystego w prawo własności 
nieruchomości. Uzasadniając wniosek prezydent wskazał na konieczność 
zgłoszenia ww. projektu Prezesowi Urzędu Ochrony Konkurencji i Konsumentów. 
Zgodnie z art. 7 ust. 3 ustawy z dnia 30 kwietnia 2004 r. o postępowaniu w 
sprawach dotyczących pomocy publicznej (Dz.U. z 2007 r. Nr 59, poz. 404 z późn. 
zm.) projekt programu pomocowego przewidujący udzielanie pomocy de minimis 
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podlega zgłoszeniu Prezesowi Urzędu, który w terminie 14 dni może przedstawić 
zastrzeżenia dotyczące przejrzystości zasad udzielania pomocy. 

 
Radni nie podejmując dyskusji, przyjęli wniosek stosunkiem głosów: 
„za” wnioskiem oddano 16,  
„przeciw”  0, 
„wstrzymujących się” 1 
- głosy nieoddane 1. 
(wydruk z głosowania nr 4. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu załącza się do protokołu sesji). 
 
Innych zmian do porządku obrad nie wprowadzono. W związku z tym porządek obrad 
LVIII sesji przedstawia się następująco: 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
 
2. Nadanie Tytułów Honorowych „Zasłużony dla Miasta Kędzierzyn-Koźle”. 

 
3. Przyjęcie protokołu Nr LVI/14 z sesji odbytej w dniu 25 czerwca 2014 r. oraz sesji 

Nr LVII/14 odbytej w dniu 5 sierpnia 2014 r. 
 
4. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta. 

 
5. Informacja Prezydenta Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym. 
 
6. Interpelacje, zapytania i oświadczenia Radnych. Odpowiedzi na interpelacje 

i zapytania. 
 

7. Stan bezpieczeństwa i porządku publicznego. 
 

88..  Sprawozdanie za I półrocze 2014 r. z Realizacji Gminnej Strategii Rozwiązywania 
Problemów Społecznych na lata 2009-2015 dla Gminy Kędzierzyn-Koźle.  

 
9. Podjęcie uchwał w sprawie: 
 

1. przyjęcia zmiany Statutu Związku Gmin Śląska Opolskiego w Opolu, 
 

2. zmiany uchwały w sprawie przyjęcia Programu Współpracy Gminy 
Kędzierzyn-Koźle z Organizacjami Pozarządowymi oraz innymi podmiotami 
prowadzącymi działalność pożytku publicznego, 
 

3. nadania nazwy rondu na skrzyżowaniu dróg publicznych w Kędzierzynie-Koźlu  
 

4. ustalenia regulaminu określającego kryteria i tryb przyznawania nagród dla 
nauczycieli ze specjalnego funduszu nagród za ich osiągnięcia dydaktyczno-
wychowawcze, 
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5. wyrażenia woli współdziałania pomiędzy Gminą Kędzierzyn-Koźle a gminą 
Racibórz przy realizacji wspólnego projektu pn, ,, Jesienny Maraton 
Kajakowy”, 

 
6. zmian w budżecie miasta na rok 2014, 

 
7. zmiany uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej. 

 
10. Stanowisko Rady Miasta do skargi rozpatrzonej przez Komisję Rewizyjną. Skarga 

na działania Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle w  przedmiocie „prowadzonej 
procedury rozpatrzenia wniosku Skarżącego o najem lokalu mieszkalnego”. 
 

11. Stanowisko Rady Miasta do skargi rozpatrzonej przez Komisję Rewizyjną. Skarga 
na działania Dyrektora Miejskiego Zakładu Cmentarnego w Kędzierzynie-Koźlu 
w przedmiocie „wprowadzenia przez jednostkę gminną niedozwolonych praktyk 
monopolistycznych na rynku lokalnych usług pogrzebowych na terenie 
Kędzierzyna-Koźla w znaczny sposób ograniczających możliwości działania 
konkurencyjnym firmom pogrzebowym”. 
 

12. Wolne wnioski.  
13. Zakończenie obrad. 
 
Ad. 3. 
Radni nie wnosząc uwag przyjęli protokół Nr LVI/14 z sesji odbytej w dniu 25 
czerwca 2014 r. oraz sesji Nr LVII/14 odbytej w dniu 5 sierpnia 2014 r. 
 
Ad. 4. 
Informację o bieżącej działalności przewodniczącego Rady,  korespondencji w okresie 
międzysesyjnym przedstawił Wojciech Jagiełło, przewodniczący Rady Miasta.  

 (pisemna informacja  dołączona  do nin. protokółu) 
Radni minutą ciszy uczcili pamięć byłych radnych śp. Zbigniewa Peczkisa - zmarłego 
24 lipca  - i śp. Leona Piecucha - zmarłego 23 sierpnia. 
 
Ad. 5. 
Informację o działaniach i decyzjach podjętych przez prezydenta miasta w okresie 
międzysesyjnym przedstawił Jacek Król, z-ca  prezydenta miasta.  

(pisemna informacja dołączona  do nin. protokółu) 
 
Ad. 6. 
Interpelacje, zapytania i oświadczenia Radnych. Odpowiedzi na interpelacje 
i zapytania. 
 
Tadeusz Urbańczyk zwrócił się z pytaniem o termin załatania dziury na nawierzchni 
ulicy Pięknej. Dodał, że dziura ta jest wynikiem prac prowadzonych przez Miejskie 
Wodociągi i i Kanalizację. 
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Barbara Ermisch-Lipniacka, prezes Zarządu MWiK Sp. z o.o. - zadeklarowała 
sprawdzenie czy prace te prowadziła spółka czy zarządca drogi. Jeżeli okaże się, że  
były to roboty prowadzone przez  spółkę, to niezwłocznie zostaną podjęte  działania w 
celu usunięcia uszkodzeń.  
 
Ryszard Pacułt zwrócił się z zapytaniami: 
1. na jakim etapie znajduje się realizacja zadania „PT i wykonanie kładki nad rzeką 

Lineta” ? Co zmieniło się w tej kwestii od dnia 9.06.2014 r., - jest to data  
odpowiedzi na wcześniejsze zapytanie w tej sprawie 

2. na jakim etapie znajdują się przygotowania do budowy planowanego 
zabezpieczenia Koźla przed powodzią?  Jaka jest koncepcja tej budowy? Czy 
miasto posiada już raport oddziaływania na środowisko? Jeżeli tak to od kiedy i 
jaka jest jego treść ? Czy w przyszłym budżecie gminy planuje się przeznaczyć 
środki na realizację tego zadania? 

3. Czy pracuje się nad koncepcją zabezpieczenia oczyszczalni ścieków przed 
ewentualną powodzią? 

4. Co zamierza się zrobić i kiedy, w celu zabezpieczenia odsłoniętych pozostałości 
pierwszego zamku kozielskiego? Jest to sprawa niezwykle ważna ze względu na 
szybką degradację odsłoniętych murów zamkowych.  W trakcie zapytania radni 
otrzymali zdjęcia przedstawiające stan odsłoniętych murów. 

 
Ponadto zwrócił się z pytaniem do prezydenta miasta, kiedy planuje poinformować 
Radę i rozpocząć dyskusję  na temat ewentualnego wykonawcy remontu podzamcza. 
Jednocześnie dodał, że ma wiedzę, że już jest informacja o wyłonieniu wykonawcy. 
Kolejne pytanie radny Ryszard Pacułt poprzedził informacją, że w kwietniu 2011 roku 
zwrócił się z zapytaniem dot. planów remontu jednokierunkowej ulicy Złotniczej.. 
Wówczas otrzymał odpowiedź, że remont tej ulicy planowany jest w 2011 roku., a 
wykonany zakres prac wyeliminuje problem ochlapywania przechodniów. Teraz jest 
rok 2014, a prace remontowe nie zostały wykonane. W związku z tym radny zwraca 
się z pytaniem czy jest szansa, że do końca tej kadencji sprawa ta zostanie rozwiązana. 
Ponadto radny przypomniał, że kilka miesięcy temu poruszył problem powstałych 
wybojów na promenadzie im. ks. Ludwika Rutyny. Wówczas otrzymał odpowiedź, że 
zostaną przeprowadzone prace naprawcze. W związku z tym zwrócił się z pytaniem 
czy do końca tej kadencji prace te zostaną wykonane. 
 
Do pytań z zakresu zadań inwestycyjnych ustosunkował się Andrzej Reczek, 
kierownik Wydziału Inżynierii Miejskiej. Odpowiadając na pytanie dot. etapu 
realizacji zadania „PT i wykonanie kładki nad rzeką Lineta” poinformował, że jest 
wydane pozwolenie na budowę i wykonany wniosek dot. wszczęcia postępowania 
przetargowego. Wniosek ten najpóźniej do jutra zostanie przekazany do Wydziału 
Zamówień Publicznych. Odpowiadając na pytanie dot. wału pomiędzy ulicą 
Głubczycką a ul. Chrobrego  poinformował, że raport oddziaływania na środowisko 
został już wykonany. Z przygotowanych dwóch koncepcji została wybrana  koncepcja 
z murem żelbetowym. Kolejnym etapem będzie procedowanie prac związanych z 
przygotowaniem dokumentacji. Planuje się również wprowadzenie do budżetu 
środków na to zadanie. Udzielając wyjaśnień na pytanie dot. prac na terenie zamku 
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kozielskiego poinformował, że aktualnie prowadzone są tam badania. Firma 
wykonująca te badania ma umowę do 15 września. Po tym terminie planowane jest 
zabezpieczenie pozostałości tego zamku. Zostało ogłoszone drugie postępowanie na 
wykonanie dokumentacji  na to zadanie. Pierwsze postępowanie zostało unieważnione 
z powodu wysokiej ceny. Złożenie ofert będzie w poniedziałek (1.09.).  
 
Ryszard Pacułt upewnił się czy przed zimą pozostałości zamku będą właściwie 
zabezpieczone. 
 
Andrzej Reczek i Jacek Król, z-ca prezydenta miasta zapewnili, że prace 
zabezpieczające będą tak zorganizowane aby zdążyć przed zimą.   
 
Ryszard Pacułt zaproponował aby rozważyć możliwość zwrócenia się o pomoc 
finansową do konserwatora zabytków. 
 
Marek Mazurkiewicz, kierownik Wydziału Zarządzania Drogami poinformował o 
wykonanych działaniach związanych z naprawą nierówności na promenadzie. Po 
jakimś czasie okazało się, że  grunt ponownie osiadł powodując nierówności na 
promenadzie.  Jego zdaniem jest to spowodowane  przemieszczaniem się budowli, a 
nie osiadaniem gruntu jak przypuszczano. Około 2 tygodnie temu zostało 
wystosowane do zarządcy pismo z prośbą o zbadanie tego stanu i podjęcie działań.  
Odpowiadając na pytanie dot. ulicy Złotniczej poinformował, że była rozważana 
sugestia radnego Ryszarda Pacułta przeniesienia ruchu samochodowego na drugą 
stronę jezdni, jednak komisja ds. bezpieczeństwa ruchu drogowego miała wątpliwości, 
czy taka zmiana jest zasadna. W efekcie sugestia radnego nie została uwzględniona. 
Natomiast aby zlikwidować zastoiny wodne  na tej ulicy, konieczny jest remont drogi,  
W tym roku nie planuje się wykonanie powyższych prac.   
 
Do pytania dot. wyłonienia wykonawcy remontu podzamcza ustosunkowała się Beata 
Pierzchlewicz, kierownik Wydziału Strategii, Rozwoju i Środków Pomocowych. Z 
informacji wynika, że 25.08. br. upłynął termin złożenia oferty przez jedynego 
oferenta i partnera prywatnego,  z którym gmina negocjowała kontrakt. Oferta 
wpłynęła i po wstępnym badania wydaje się, że jest ona prawidłowa. Jeżeli okaże się, 
że oferta jest prawidłowa pod względem formalnym to we wrześniu Radzie zostanie 
przedstawiony projekt uchwały związany z realizacją tego zadania.  
 
Konrad Kucz, kierownik Wydziału Zarządzania Kryzysowego poinformował o 
koncepcjach i trudnościach związanych z wykonaniem wału przeciwpowodziowego. 
 
Grzegorz Peczkis poinformował o gromadzonej w okolicy ul. Bema stercie odpadów 
wielkogabarytowych. Poprosił  o interwencję w tej sprawie u administratora 
budynków.  Podobna sytuacja jest w okolicy Wierzbowej nr 5, gdzie przy śmietniku 
gromadzone są także odpady wielkogabarytowe. Dodatkowym problemem 
sygnalizowanym przez pracownika opróżniającego kontenery ze śmieciami, są 
zalęgające się  szczury. Drugie pytanie dotyczyło przyczyn powstawania dziur w 
nawierzchni wyremontowanej tego roku ulicy Krokusów (na wysokości przystanku 
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autobusowego w kierunku Alei Partyzantów powstała wyrwa w nawierzchni). Czy jest 
to wada zastosowanej technologii i wykonania remontu, czy inna przyczyna? 
 
Marek Mazurkiewicz, kierownik Wydziału Zarządzania Drogami poinformował, że 
jest zaskoczony informacją o powstałej dziurze. Zadeklarował zbadanie przyczyn 
powstania uszkodzeń.  
 
Stanisław Gładysz przypomniał, że na początku kadencji również poruszał problem 
tworzących się po deszczu zastoin wodnych w okolicy dworca. Problem ten nie został 
do tej pory rozwiązany. Obecnie trwa remont budynku dworca PKP, co powinno 
zmobilizować stosowne służby do poprawy estetyki, w tym usunięcia zastoin wodnych 
w okolicy otoczenia budynku dworca. 
 
Andrzej Kopeć zwrócił się z prośbą o wymianę siedzisk dwóch huśtawek na nowym 
placu zabaw na pl. Gwardii Lodowej. Rodzice sygnalizują, że istniejące siedziska są 
mało bezpieczne dla młodszych dzieci stąd prośba o wymianę na tzw. gniazda-
koszyki. Zachęcił również do przyjrzenia się jednej z konstrukcji  służącej dzieciom 
do zabawy,  gdyż ma wrażenie, że należałoby ją uzupełnić o pewne elementy 
poprawiające bezpieczne korzystanie z tego urządzenia. 
 
Jacek Król, z-ca prezydenta miasta, poinformował że temat siedzisk huśtawek 
sygnalizowała także rada osiedla  i kwestia ta będzie niebawem rozwiązana. Natomiast  
sugestia dołożenia pewnych elementów do urządzenia zabawowego wymaga 
konsultacji z wykonawcą, gdyż są one atestowane i dostosowane do grupy wiekowej 
dzieci. 
 
Rafał Olejnik przypomniał, że na ostatniej sesji podczas dyskusji nad planami 
utworzenia przez gminę hospicjum w budynku położonym przy ul. Judyma - Rada 
Miasta wystąpiła z wnioskiem do Rady Powiatu o przekazanie tej nieruchomości 
gminie. Z przekazanych informacji wynika, że Rada Powiatu przychyliła się do tej 
prośby. Oznacza to, że remont budynku pod potrzeby hospicjum będzie wykonywany 
w gminnej nieruchomości. W dalszej wypowiedzi podzielił się wątpliwościami 
wynikającymi z sytuacji, gdy gmina zrealizuje tę inwestycję i okaże się, że będzie ona 
dostępna tylko dla mieszkańców naszej gminy. Obawia się, że  podpisanie 
porozumienia z innymi gminami nie rozwiąże problemu, gdyż może się zdarzyć że nie 
wszystkie gminy podpiszą porozumienie np. z powodów finansowych. Wybawieniem 
z tego wszystkiego będzie zawarcie kontraktu z Narodowym Funduszem Zdrowia. 
Zwrócił uwagę, że NFZ ma ograniczone środki finansowe i są   one planowane z 
wyprzedzeniem. Przeznaczenie dzisiaj w budżecie miasta kwoty 100.000,00 zł. na 
zadanie inwestycyjne pn. „Przygotowanie projektu modernizacji budynku przy ul. 
Judyma 4 w celu utworzenia hospicjum” nie da podstaw prezydentowi  do ubiegania 
się o środki z NFZ. W związku z tym proponuje rozważenie wniosku aby przy 
wprowadzaniu zmian do budżetu miasta rozszerzyć tytuł zadania o zapis dot. PT i 
wykonanie.  Szerszy tytuł zadania da podstawy i asumpt prezydentowi  miasta i innym 
osobom  do ubiegania się o środki  z NFZ na kontrakt na hospicjum.  
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Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Jagiełło zaproponował aby radni zastanowili 
się nad tą kwestią, a swoje stanowisko wyrazili podczas wprowadzania zmian do 
budżetu miasta. 
 
Adam Sadłowski poinformował o sygnałach rodziców dzieci skarżących się na 
uciążliwości występujące na placach zabaw, szczególnie po opadach deszczu. 
Zaproponował aby na terenach placów zabaw stosować nawierzchnię tartanową.  
Ponadto przypomniał o awarii, skutkującej wybuchem, jaka miała miejsce w 
Zakładach Azotowych.  Poprosił o informację na temat systemu reagowania i 
informowania mieszkańców o takich przypadkach. 
 
Jacek Król, z-ca prezydenta miasta, wskazał na walory piasku oraz poinformował o 
zastosowanej technologii zabezpieczającej piasek w piaskownicach przed porastaniem.  
Ze zrozumieniem przyjął sugestię dot. stosowania  nawierzchni tartanowej. 
 
Informację na temat działań służb ratowniczych w sytuacjach kryzysowych i systemie 
powiadamiania ludności o zagrożeniach przedstawił Konrad Kucz, kierownik 
Wydziału Zarządzania Kryzysowego.  
 
Rafał Olejnik zwrócił uwagę na dużo łagodniejsze skutki upadku dziecka na piasek niż 
na tartan. Przypomniał o esemesowym systemie powiadamiania mieszkańców o 
zagrożeniach lub też braku takich zagrożeń w przypadku szerzenia się wśród 
mieszkańców niepotwierdzonych informacji. 
 
Ponadto głos zabrali Jacek Król, z-ca prezydenta miasta i radny Grzegorz Chudomięt. 
W wypowiedzi odnieśli się do poruszonego tematu awarii w Zakładach Azotowych. 
 
Ad.  7. 
Stan bezpieczeństwa i porządku publicznego. 
(Wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji radni otrzymali pisemną informację Komendanta Straży 
Miejskiej  o stanie bezpieczeństwa, ładu i porządku w mieście, propozycje poprawy. Pisemna 
informacja – dołączona do protokółu.) 
 
Informację na temat stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie miasta i 
powiatu kędzierzyńsko-kozielskiego przedstawił Dariusz Szelwicki, Komendant 
Powiatowy Policji w Kędzierzynie-Koźlu. Uzupełnieniem ustnej informacji była 
prezentacja  zawierająca dane liczbowe o stanie bezpieczeństwa i porządku 
publicznego oraz przestępczości w okresie od stycznia do lipca br. w porównaniu do 
roku ubiegłego. 
(pisemna informacja -  dołączona do protokółu) 
 
Grzegorz Peczkis w pytaniu nawiązał do informacji analizowanej na posiedzeniu 
Komisji Zdrowia Spraw Socjalnych i Rodziny. Zwrócił uwagę na rozbieżną 
informację Sądu Rejonowego w Kędzierzynie-Koźlu i policji dot. występowania 
zjawiska prostytucji.  Sąd dostrzega narastanie tego zjawiska natomiast Komenda 
Powiatowa Policji tego zjawiska w ogóle nie odnotowała.  
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Dariusz Szelwicki, Komendant Powiatowy Policji wyjaśnił, że sąd dysponuje innymi 
statystykami, natomiast policja nie prowadzi takich statystyk. 
 
Mirosław Wantuła zaproponował aby w godzinach szczytu skierować patrole policji w 
celu udrożnienia ruchu pojazdów na al. Armii Krajowej. Dodał, że obecnie z uwagi na 
remont ulicy Kozielskiej ruch pojazdów na obwodnicy i w okolicy ronda przy galerii 
handlowej jest bardzo wzmożony, co stwarza duże trudności uczestnikom ruchu 
drogowego. 
 
Dariusz Szelwicki, Komendant Powiatowy Policji zapewnił, że policja podjęła już 
działania aby usprawnić ruch na rondach, jednak część winy leży po stronie 
kierowców, którzy nie potrafią właściwie poruszać się po obwodnicy i włączać do 
ruchu na rondzie.  
 
Mirosław Wantuła zaproponował aby w audycji radiowej przeprowadzić akcję 
edukacyjną na powyższy temat. 
 
Dariusz Szelwicki, Komendant Powiatowy Policji przyjął sugestie radnego.  
 
Adam Sadłowski interesował się statystykami dot. samobójstw. 
 
Komendant Powiatowy Policji wyjaśnił, że takie statystyki są prowadzone jednak nie 
są nagłaśniane, gdyż dotyczą one bolesnych spraw rodzinnych. Zadeklarował 
przekazanie danych statystycznych osobom zainteresowanym. 
 
Kolejne pytanie radnego Adama Sadłowskiego dotyczyło danych statystycznych  
kradzieży samochodów na terenie miasta i powiatu.   
 
Dariusz Szelwicki, Komendant Powiatowy Policji poinformował o niewielkim 
wzroście przypadków kradzieży samochodów oraz zapewnił o bieżącej analizie 
każdego zdarzenia.  
 
Grzegorz Chudomięt poinformował o częstych przypadkach nieporozumień 
kierowców na skrzyżowaniu al. Lisa i ul. Wojska Polskiego. Wynikiem tego są 
przypadki zajeżdżania drogi samochodom z pierwszeństwem wjazdu na skrzyżowanie 
 
Stanisław Gładysz poprosił o informację na temat przestępczości komputerowej i  
narkotykowej oraz czy na terenie miasta odnotowano przypadki pedofilii. 
 
Dariusz Szelwicki, Komendant Powiatowy Policji poinformował o wzroście 
przestępczości komputerowej, utrzymującej się na poziomie  2013 roku przestępczości 
narkotykowej. Natomiast jeżeli chodzi przestępstwa o charakterze pedofilii, to policja 
takich przypadków nie odnotowała. Jednocześnie dodał o stałym monitorowaniu przez 
policję stron internetowych, na których kontaktują się pedofile. 
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Hubert Majnusz zwrócił uwagę na zagrożenie jakie stwarzają samochody ciężarowe 
przejeżdżające przez os. Cisowa. Dodał, że problem ten występuje szczególnie we 
wczesnych godzinach  rannych. Poprosił o częstsze kontrole  policji w tym zakresie.  
 
O podobnym problemie występującym na terenie os. Lenartowice  poinformował 
Telesfor Jankowski  
 
Komendant Powiatowy Policji zadeklarował podjęcie działań. 
 
Adam Sadłowski poprosił o informację na temat przestępstw, których ofiarami są 
osoby starsze, np. oszustwa metodą „na wnuczka” itp. Poruszył również temat 
niewłaściwych zachowań kierowców (np. zbyt późne sygnalizowanie zamiaru skrętu), 
co zagraża pozostałym użytkownikom dróg. 
 
Dariusz Szelwicki, potwierdził że zdarzyły się tego typu oszustwa. Poinformował o 
działaniach prewencyjnych, których celem jest wyczulenie osób starszych na  takie 
zagrożenia. Zapewnił, że policja również na bieżąco przeprowadza drogowe kontrole. 
 
Łukasz Szostak zwrócił się  z prośbą o częstsze korzystanie z pouczeń zamiast 
mandatów karnych, w przepadkach nieznacznego przekroczenia prędkości. 
 
Po stwierdzeniu, że nie ma więcej chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady 
Wojciech Jagiełło podziękował gościom, tj. Komendantowi Powiatowemu Policji i 
Komendantowi Straży Miejskiej za udział w obradach Rady. Następnie ogłosił 15 
minut przerwy. 
(przerwa trwała od 18.10 do 18.25) 
 
Po wznowieniu obrad i stwierdzeniu kworum przystąpiono do realizacji kolejnego punktu 
przyjętego porządku obrad. 
 
Ad. 8. 
Sprawozdanie za I półrocze 2014 r. z Realizacji Gminnej Strategii Rozwiązywania 
Problemów Społecznych na lata 2009-2015 dla Gminy Kędzierzyn-Koźle.  
 
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Jagiełło poinformował, że Komisja Zdrowia 
Spraw Socjalnych i Rodziny przyjęła do wiadomości powyższe sprawozdanie. 
 
Ewa Odulińska, z-ca przewodniczącego Komisji Zdrowia Spraw Socjalnych i 
Rodziny, tytułem uzupełniania informacji przewodniczącego Rady Miasta dodała, że 
na sierpniowym  posiedzeniu komisji analizowano zarówno Sprawozdanie za I 
półrocze 2014 r. z Realizacji Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów 
Społecznych na lata 2009-2015 dla Gminy Kędzierzyn-Koźle. oraz projekt Strategii 
Rozwoju Miasta Kędzierzyn-Koźle na lata 2014-2020. Z danych zawartych w tych 
opracowaniach wynika, że miasto starzeje się, co w przyszłości będzie skutkowało 
zwiększeniem środków na opiekę społeczną. Jednocześnie dodała, że na dzień 
dzisiejszy opieka ta jest właściwie zorganizowana. 
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Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Jagiełło upewnił się, że nie ma więcej 
zgłoszeń do dyskusji, a następnie stwierdził przyjęcie przez Radę Sprawozdanie za I 
półrocze 2014 r. z Realizacji Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów 
Społecznych na lata 2009-2015 dla Gminy Kędzierzyn-Koźle.  
 
Ad. 9. 
1. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zmiany Statutu Związku Gmin Śląska 
Opolskiego w Opolu. 
 
Przewodniczący Komisji Prawno-Administracyjnej Andrzej Kopeć poinformował, że 
komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt ww. uchwały. 
 
Po stwierdzeniu, że nie ma zgłoszeń do dyskusji, przewodniczący Rady Miasta 
Wojciech Jagiełło  poddał projekt uchwały pod głosowanie: 
na statutową liczbę 23 radnych obecnych było 23 
w głosowaniu udział wzięło 16 radnych 
„za” oddano 15 głosów  
„przeciw”0 
„wstrzymujących się” 1. 
(wydruk z głosowania nr 5. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą elektronicznego 
systemu załącza się do protokołu sesji) 
 

Uchwała Nr LVIII/664/14 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 27 sierpnia 2014 roku 

 
w sprawie przyjęcia zmiany Statutu Związku Gmin Śląska Opolskiego w Opolu 

 (tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
 
 
2. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia Programu Współpracy 
Gminy Kędzierzyn-Koźle z Organizacjami Pozarządowymi oraz innymi podmiotami 
prowadzącymi działalność pożytku publicznego, 
 
Po wysłuchaniu informacji o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały przez 
Komisję Prawno-Administracyjną oraz Komisje Strategii i Rozwoju – oraz po 
stwierdzeniu, że nie ma chętnych do zabrania głosu – przewodniczący Rady M9asta 
Wojciech Jagiełło poddał projekt uchwały pod głosowanie: 
„za” oddano 17 głosów  
„przeciw”0 
„wstrzymujących się” 2 
- głosy nieoddane 4. 
(wydruk z głosowania nr 6. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą elektronicznego 
systemu załącza się do protokołu sesji) 
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Uchwała Nr LVIII/665/14 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 27 sierpnia 2014 roku 

 
zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Programu Współpracy Gminy Kędzierzyn-
Koźle z Organizacjami Pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 
działalność pożytku publicznego na 2014 rok. 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
3. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy rondu na skrzyżowaniu dróg 

publicznych w Kędzierzynie-Koźlu. 
 
Wiesław Fąfara poinformował, że na posiedzeniu Komisji Urbanistyki, Architektury i 
Środowiska Naturalnego radny Adam Sadłowski złożył pisemny wniosek  aby rondu  
na skrzyżowaniu dróg publicznych tj. drogi wojewódzkiej nr 408 z drogą gminną nr 107984 
w Kędzierzynie-Koźlu nadać nazwę „Rondo Żołnierzy Wyklętych”. Komisja przyjęła ten 
wniosek stosunkiem głosów: „za” – 5, „przeciw” – 0, „wstrzymujących się” – 1. 
Komisja Urbanistyki Architektury i Środowiska Naturalnego pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały wraz z przyjętym wnioskiem. („za” oddano – 5 głosów, „przeciw” 0, 
„wstrzymujących się” 1). 
 
Adam Sadłowski wyjaśnił, że proponując nazwę ronda Żołnierzy Wyklętych  
sugerował się usytuowaniem w pobliżu tego ronda  Krzyża Milenijnego. Nadanie 
nazwy miało być uczczeniem pamięci Żołnierzy Wyklętych, którzy leżą w 
bezimiennych grobach i mogiłach. Poinformował również, że  po komisji otrzymał 
informację o innej propozycji nadania nazwy temu rondu,  tj. Księdza Jana Opieli – s 
sugestią dopisku  OMI.   
W związku z tym wycofuje swój wniosek i prosi o negatywne głosowanie wniosku Komisji 
Urbanistyki, Architektury i Środowiska Naturalnego. 
 
Grzegorz Peczkis przedstawił wniosek aby nazwa ronda brzmiała Księdza Jana Opieli OMI. 
Dodał, że taka nazwa została korespondencyjnie uzgodniona z proboszczem..  
 
Ryszard Pacułt proponuje nazwę Księdza Jana Opieli, gdyż zapis OMI większości osobom 
nic nie mówi. 
 
Zbigniew Barszcz poinformował, że proponowana przez Radę Osiedla nazwa randa „Ojca 
Jana Opieli” zawierała błąd. Poprawna nazwa - to nazwa zaproponowana we wniosku  
radnego Grzegorza Peczkisa.  
 
 
Rafał Olejnik zwrócił uwagę, że w załączniku graficznym do projektu uchwały rondo, o 
którym mowa w projekcie uchwały nie zostało zaznaczone. Poprosił aby w przyszłości 
załącznik zawierał pełną informację.  
 
Jacek Król, z-ca prezydenta miasta poinformował, że lokalizacja ronda została opisana w 
projekcie uchwały. Rondo nie zostało wskazane w załączniku, gdyż inwestycja ta jest w 
trakcie realizacji. 
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Mirosław Wantuła zwrócił uwagę na treść uzasadnienia do projektu uchwały. Została ona 
skopiowana z informacji opublikowanej w 2009 roku. Dzisiaj kiedy stanowi uzasadnienie do 
projektu uchwały  należy wykreślić ostatni akapit.  
 
Ryszard Pacułt zgłosił wniosek aby nazwa ronda nie zawierała zapisu „OMI” i brzmiała 
„Księdza Jana Opieli”. 
 
Wojciech Jagiełło, przewodniczący Rady Miasta poinformował, że zostały zgłoszone trzy 
wnioski. 
 
Następnie przypomniał treść wniosku Komisji Urbanistyki, Architektury i Środowiska 
Naturalnego aby rondu  na skrzyżowaniu dróg publicznych tj. drogi wojewódzkiej nr 408 z 
drogą gminną nr 107984 w Kędzierzynie-Koźlu nadać nazwę „Rondo Żołnierzy Wyklętych”. 
Dodał, że wnioskodawca proponowanej nazwy radny Adam Sadłowski wycofał sie z tej 
propozycji. 
Po tej informacji prowadzący obrady Wojciech Jagiełło poddał wniosek pod głosowanie: 
„za” oddano 2 głosy  
„przeciw” 17 
„wstrzymujących się” 3 
- głosy nieoddane 1. 
(wydruk z głosowania nr 7. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą elektronicznego 
systemu załącza się do protokołu sesji) 
Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że wniosek nie uzyskał akceptacji Rady. 
 
 
Przed poddaniem pod głosowanie wniosku radnego Grzegorza Peczkisa aby nazwa ronda 
brzmiała „Księdza Jana Opieli OMI” -  przewodniczący obrad poinformował, że jeżeli Rada 
przyjmie ten wniosek, to wniosek radnego Ryszarda Pacułt aby nazwa ronda nie zawierała 
zapisu „OMI” i brzmiała „Księdza Jana Opieli”. będzie bezprzedmiotowy. 
 
Maciej Pająk, radca prawny potwierdził wypowiedź przewodniczącego Rady Miasta  
 
Następnie prowadzący obrady Wojciech Jagiełło poddał pod głosowanie wniosek radnego 
Grzegorza Peczkisa aby nazwa ronda brzmiała Księdza Jana Opieli OMI: 
„za” oddano 15 głosów  
„przeciw” 3 
„wstrzymujących się” 5 
- głosy nieoddane 0. 
(wydruk z głosowania nr 8. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą elektronicznego 
systemu załącza się do protokołu sesji) 
 
Kolejne głosowanie dotyczyło podjęcia uchwały w sprawie nadania nazwy rondu na 
skrzyżowaniu dróg publicznych – wraz z przyjętym wnioskiem 
 
„za” oddano 19 głosów  
„przeciw” 0 
„wstrzymujących się” 4 
- głosy nieoddane 0. 
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(wydruk z głosowania nr 9. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą elektronicznego 
systemu załącza się do protokołu sesji) 
Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta. 
 

Uchwała Nr LVIII/666/14 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 27 sierpnia 2014 roku 

 
w sprawie nadania nazwy rondu na skrzyżowaniu dróg publicznych 

w Kędzierzynie-Koźlu 
(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 

 
Po podjęciu uchwały radny Ryszard Pacułt zaapelował o staranne przygotowywanie 
projektów uchwał. Dodał również, że projekt uchwały w sprawie nadania nazwy rondu 
powinien być skierowany do zaopiniowania Komisji Oświaty, Kultury i Kultury 
Fizycznej, a także do Komisji Prawno-Administracyjnej. Podkreślił, że głosował za 
podjęciem uchwały, gdyż uważa, że nazwanie randa imieniem tak zasłużonej osoby 
jest słuszne, jednak obudowanie różnymi dodatkami nazw jest nieuzasadnione. 
 
4. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu określającego kryteria i tryb 

przyznawania nagród dla nauczycieli ze specjalnego funduszu nagród za ich 
osiągnięcia dydaktyczno-wychowawcze, 

 
Informację o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały przedstawili: 
- Andrzej Kopeć – przewodniczący Komisji Prawno-Administracyjnej, 
- Grzegorz Mankiewicz – przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej. 
 
Ryszard Pacułt, przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej 
poinformował, że na posiedzeniu komisji padł wniosek o wykreślenie z regulaminu 
określającego kryteria i tryb przyznawania nagród dla nauczycieli ze specjalnego 
funduszu nagród za ich osiągnięcia dydaktyczno-wychowawcze § 8 ust. 3 o treści „Do 
zaopiniowania wniosków o nagrodę Prezydenta Miasta, Prezydent Miasta może 
powołać komisję kwalifikacyjną o charakterze opiniodawczo-doradczym” . Wniosek 
ten komisja przyjęła stosunkiem głosów: „za” 5 głosów, „przeciw” 2 głosy, 
„wstrzymujących się” 0. Po przyjęciu tego wniosku komisja pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały w sprawie ustalenia regulaminu określającego kryteria i tryb 
przyznawania nagród dla nauczycieli ze specjalnego funduszu nagród za ich 
osiągnięcia dydaktyczno-wychowawcze 
 
Paweł Rams, z-ca prezydenta miasta poinformował, że prezydent przyjął wniosek 
komisji. 
 

Ewa Krahl. Dyrektor MZOiW poinformowała, że w związku z przyjęciem ww. 
wniosku konieczna jest kolejna poprawka w ust. 4. o dotychczasowym brzmieniu 
„Prezydent może z własnej inicjatywy przeznaczyć nagrodę. W tym przypadku 
wniosek nie podlega zaopiniowaniu przez komisję, o której mowa w ust. 3.”  
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Poprawka polega na skreśleniu zdania „W tym przypadku wniosek nie podlega 
zaopiniowaniu przez komisję, o której mowa w ust. 3.”   

Po uwzględnieniu tego skreślenie ust. ten otrzyma brzmienie „Prezydent może z 
własnej inicjatywy przyznać nagrodę.” 

 
Przewodniczący Rady Miasta upewnił się, że prezydent autopoprawką przyjmuje 

wniosek komisji oraz poprawkę wskazaną przez dyrektor Miejskiego Zarządu Oświaty i 
Wychowania. 

 
Ewa Krahl, dyrektor MZOiW potwierdziła wprowadzenie zmian w formie 
autopoprawki prezydenta.  
 
Po stwierdzeniu, że nie ma chętnych do zabrania głosu, przewodniczący obrad 
Wojciech Jagiełło poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz z autopoprawką: 
 
„za” oddano 21 głosów  
„przeciw” 0 
„wstrzymujących się” 1 
- głosy nieoddane 1. 
(wydruk z głosowania nr 10. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą elektronicznego 
systemu załącza się do protokołu sesji) 
Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta. 
 

Uchwała Nr LVIII/667/14 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 27 sierpnia 2014 roku 

 
w sprawie ustalenia regulaminu określającego kryteria i tryb przyznawania nagród dla 

nauczycieli ze specjalnego funduszu nagród za ich osiągnięcia dydaktyczno-
wychowawcze 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
 
5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli współdziałania pomiędzy Gminą 

Kędzierzyn-Koźle a gminą Racibórz przy realizacji wspólnego projektu pn, 
,,Jesienny Maraton Kajakowy”, 

 
Informację o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały przedstawił Grzegorz 
Mankiewicz – przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej. 
 
Po stwierdzeniu, że nie ma chętnych do zabrania głosu, przewodniczący obrad Wojciech 
Jagiełło poddał pod głosowanie projekt uchwały: 
„za” oddano 19 głosów  
„przeciw” 0 
„wstrzymujących się” 2 
- głosy nieoddane 2. 
(wydruk z głosowania nr 11. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą elektronicznego 
systemu załącza się do protokołu sesji) 
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Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta. 
 

Uchwała Nr LVIII/668/14 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 27 sierpnia 2014 roku 

 
w sprawie wyrażenia woli współdziałania pomiędzy Gminą Kędzierzyn-Koźle a Gminą 
Racibórz przy realizacji wspólnego projektu pn. „Jesienny Maraton Kajakowy”. 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2014. 
W trakcie sesji radni otrzymali trzy  autopoprawki  
 
Informację o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały (bez autopoprawek) 
przedstawił Grzegorz Mankiewicz – przewodniczący Komisji Finansowo-
Gospodarczej. 
 
Grzegorz Peczkis poprosił o informację na temat zadania na kwotę 12 tys. zł.  pn. 
„Inwentaryzacja remizy OSP Kłodnica wraz z ekspertyzą i koncepcja jej 
przebudowy”.  
 
Jacek Król, z-ca prezydenta poinformował, że zadanie to proponuje się skreślić. 
 
Na prośbę przewodniczącego Rady Miasta autopoprawkę nr 3 uzasadnił Paweł Rams, 
z-ca prezydenta miasta. Wynika ona z uwagi radnego Rafała Olejnika dot. poszerzenia 
tytułu zadania. Po uwzględnieniu wniosku - tytuł zadania otrzyma brzmienie „PT i 
wykonanie modernizacji budynku przy ul. Judyma 4 w celu utworzenia hospicjum” na 
kwotę 100.000,00 zł   Natomiast w Wieloletniej Prognozie Finansowej na 2015 rok 
będzie zapisana kwota w wys. 2.000.000,00 zł.  
 
Mirosław Wantuła poprosił o uzasadnienie zwiększenia wydatków dla Biblioteki o 
kwotę 100.000,00 zł. 
 
Paweł Rams, z-ca prezydenta wyjaśnił, że jest to kolejna transza uzupełniająca braki w 
tej placówce niezbędne na statutową działalność. 
 
Izabela Migocz, dyrektor MBP potwierdziła powyższą informację uszczegółowiając 
ją, że kwota zostanie wydatkowana na bieżące wydatki dot. opłat za energię i inne 
media. Przypomniała, że o dodatkowe środki wnioskowała także poprzednia pani 
dyrektor MBP. 
 
Mirosław Wantuła poprosił o informację na temat łącznej kwoty w budżecie MBP w 
2014 r. w porównaniu z rokiem 2013. 
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Izabela Migocz wyjaśniła, że w roku 2013 budżet MBP wynosił 2.568.059,44 zł. 
wykonanie to kwota 2.827.052,00 zł.  Plan na rok 2014 to kwota  2.677.052,00zł. 
natomiast wykonanie na 19.08.  to kwota  1.664.127,24 zł. 
 
Kolejne pytanie Mirosława Wantuły dotyczyło  zwiększenia wydatków o kwotę 
674.567,32 zł z przeznaczeniem na zwrot subwencji za rok 2010. 
 
Ewa Krahl, dyrektor MZOiW wyjaśniła, że Urząd Kontroli Skarbowej w Opolu w 
toku kontroli stwierdził, że Gmina uzyskała część oświatowej subwencji ogólnej za 
rok 2010 w kwocie wyższej od należnej.  
 
Mirosław Wantuła upewnił się, czy w roku 2011 także wystąpi konieczność zwrotu 
określonej kwoty. 
 
Ewa Krahl wyjaśniła, że jest to możliwe. Następnie po kolejnym zapytaniu radnego 
Mirosława Wantuły poinformowała o trudnościach wynikających z interpretacji 
przepisów. 
 
Rafał Olejnik poprosił o uzasadnienie wzrostu w 2014 roku wydatków w MBP w 
porównaniu z rokiem 2013.  
 
Wyjaśnień udzieliła Izabela Migocz, dyrektor MBP. 
 
Ryszard Pacułt poparł przyznanie 100.000,00 zł na potrzeby MBP. Przypomniał o 
pisemnym wniosku pani dyrektor MBP złożonym w styczniu br. o uzupełnienie 
budżetu tej placówki o kwotę 300 tys. zł.  
 
Telesfor Jankowski zwrócił się o bliższą informację na temat zadań: 
-  organizacja konferencji „Jakość życia osób starszych w różnych fazach wieku 
senioralnego” w ramach obchodów Międzynarodowego Dnia Osób Starszych – kwota 
10.000,00 zł. 
- organizacja imprez integracyjnych dla podopiecznych ŚDS Promyczek - kwota 
1.000,00zł. 
Zwrócił uwagę na rażącą różnicę.  
 
Wyjaśnień udzieliła Danuta Ceglarek, dyrektor MOPS. Konferencja organizowana jest 
we współpracy z Uniwersytetem Opolskim. Będzie to I Ogólnopolska Konferencja 
Naukowo-Metodyczna na temat lokalnej polityki społecznej na rzecz poprawy życia 
osób starszych. W ramach kwoty 10.000,00zł. ok. 4 tys. zł  przewiduje się na  
wynagrodzenie  dla prelegentów, część kwoty zostanie przeznaczona materiały 
promocyjne i część środków na poczęstunek. Konferencja odbędzie się w sali kinowej 
DK „Chemik”, przewiduje się udział ok. 300 uczestników.  
 
Grzegorz Peczkis poinformował, że pracuje w ośrodku naukowym i sam również 
uczestniczy w konferencjach naukowych. Zwrócił uwagę, że jest to pierwsza 
konferencja, w której płaci się prelegentom.  
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Danuta Ceglarek poinformowała, że MOPS wespół z Uniwersytetem III Wieku także 
był kilka razy organizatorem konferencji. Wykładowcy zawsze otrzymywali 
wynagrodzenie za prelekcje. Stawki przewidziane dla prelegentów na konferencji  
planowanej w DK Chemik nie są wysokie. 
 
Grzegorz Peczkis podtrzymał swoje wątpliwości. Dodał, że w budżecie uczelni są 
środki przewidziane dla profesorów biorących udział w konferencjach naukowych. 
Jego zdaniem jest to nadużywanie  słowa „konferencja”  
 
Danuta Ceglarek poinformowała, że jest to konferencja na którą złożą się wykłady 
autorskie znanych autorytetów w dziedzinie nauk o starości. Elementem składowym 
jest wykład przewidziany na ok. 20-30minut. Wykład ten  będzie opłacony. 
 
Rafał Olejnik zwrócił uwagę na różne zwyczaje w tej kwestii, Poprosił o ich 
uszanowanie. Podał przykład organizowania konferencji w środowisku naukowym 
lekarzy.  
Wypowiedź poparł Mirosław Wantuła. 
Ponadto na temat konferencji wypowiedział się radny Grzegorz Chudomięt.  
 
Paweł Rams, z-ca prezydenta miasta, udzielając wyjaśnień na temat kwoty 1.000,00 zł. 
zaplanowaną na organizację imprez integracyjnych dla podopiecznych ŚDS 
Promyczek wyjaśnił, że jest to darowizna rodziców na ten cel. 
 
Kolejne pytania radnego Telesfora Jankowskiego dotyczyły: 
- autopoprawki nr 1. – zwiększenia wydatków na zadaniu pn. PT odwodnienia 
skrzyżowania ulic Jaskółek i Skowronków z ul. Szpaków na os. M. Kłodnickie – 
40.000,00 zł; 
- autopoprawki nr 2 – zwiększa się wydatki bieżące o kwotę 35.000,00zł. z 
przeznaczeniem na organizację strefy kibica w hali sportowej przy Al. Jana Pawła II 
29 podczas Mistrzostw Świata w piłce siatkowej mężczyzn. 
 
Odpowiedzi udzielił Marek Mazurkiewicz, kierownik Wydziału Zarządzania Drogami 
i  Paweł Rams, z-ca prezydenta miasta.  
 
Stanisław Gładysz poprosił o informację na temat źródła kwoty wykazanej jako wolne 
środki, o których mowa w art. 217 ust. 2 pkt 6 ustawy o finansach publicznych. 
Violetta Akonom-Gojna, kierownik referatu Budżetu i Księgowości poinformowała, 
że na chwile obecna nie dysponuje materiałami aby udzielić pełnej odpowiedzi.  
 
Po stwierdzeniu, że nie ma więcej chętnych do zabrania głosu, przewodniczący obrad 
Wojciech Jagiełło poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz z trzema 
autopoprawkami:  
„za” oddano 17 głosów  
„przeciw” 0 
„wstrzymujących się” 5 
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- głosy nieoddane 1. 
(wydruk z głosowania nr 12. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą elektronicznego 
systemu załącza się do protokołu sesji) 
Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta. 
 

Uchwała Nr  LVIII /669/14  
 

Rady Miasta  Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 27 sierpnia 2014r.     

w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2014.   
(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 

 
7. Podjęcie uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej. 
 
Po stwierdzeniu, że nie ma chętnych do zabrania głosu, przewodniczący obrad 
Wojciech Jagiełło poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz z autopoprawkami 
wynikającymi z wprowadzonych zmian do budżetu miasta:  : 
„za” oddano 16 głosów  
„przeciw” 1 
„wstrzymujących się” 3 
- głosy nieoddane 3. 
(wydruk z głosowania nr 13. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą elektronicznego 
systemu załącza się do protokołu sesji) 
Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta. 
 

Uchwała  Nr LVIII/670/14 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle  
z dnia 27 sierpnia 2014 r.                        

zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej. 
(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 

 
Ad. 10. 
Stanowisko Rady Miasta do skargi rozpatrzonej przez Komisję Rewizyjną. Skarga na 
działania Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle w  przedmiocie „prowadzonej 
procedury rozpatrzenia wniosku Skarżącego o najem lokalu mieszkalnego”. 
 
Grzegorz Peczkis, przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że komisja 
jednogłośnie ( 3 głosy „za”) podtrzymała stanowisko prezydenta miasta, że Rada 
Miasta nie jest organem właściwym do rozpatrzenia wniesionej skargi. Organem 
właściwym jest sąd powszechny. 
 
Po stwierdzeniu, że nie ma chętnych do zabrania głosu, przewodniczący obrad 
Wojciech Jagiełło poddał pod głosowanie projekt uchwały uwzględniający stanowisko 
Komisji Rewizyjnej: 
„za” oddano 20 głosów  
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„przeciw” 0 
„wstrzymujących się” 0 
- głosy nieoddane 3. 
(wydruk z głosowania nr 14. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą elektronicznego 
systemu załącza się do protokołu sesji) 
Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta. 
 

Uchwała Nr LVIII/671/14 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 27 sierpnia 2014 roku 

 
w sprawie złożonej w dniu 21 maja 2014 r. skargi na działania Prezydenta Miasta 
Kędzierzyn-Koźle, w przedmiocie prowadzonej procedury rozpatrzenia wniosku  Skarżącego 
o najem lokalu mieszkalnego 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
Ad. 11. 
Stanowisko Rady Miasta do skargi rozpatrzonej przez Komisję Rewizyjną. Skarga na 
działania Dyrektora Miejskiego Zakładu Cmentarnego w Kędzierzynie-Koźlu 
w przedmiocie „wprowadzenia przez jednostkę gminną niedozwolonych praktyk 
monopolistycznych na rynku lokalnych usług pogrzebowych na terenie Kędzierzyna-
Koźla w znaczny sposób ograniczających możliwości działania konkurencyjnym 
firmom pogrzebowym”. 
 
Grzegorz Peczkis, przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że komisja 
(stosunkiem głosów „za” 2, „przeciw”0, „wstrzymujących się” 2 głosy) wnioskuje o 
uznanie skargi za bezzasadną.  
 
Po stwierdzeniu, że nie ma chętnych do zabrania głosu, przewodniczący obrad 
Wojciech Jagiełło poddał pod głosowanie projekt uchwały uwzględniającej 
stanowisko Komisji Rewizyjnej: 
„za” oddano 21głosów  
„przeciw” 0 
„wstrzymujących się” 0 
- głosy nieoddane 1. 
(wydruk z głosowania nr 15. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą elektronicznego 
systemu załącza się do protokołu sesji) 
Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta. 
 

Uchwała Nr LVIII/672/14 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 27 sierpnia 2014 roku 

 
w sprawie skargi zgłoszonej w dniu 14 maja 2014 r. na działania Dyrektora Miejskiego 
Zakładu Cmentarnego w Kędzierzynie-Koźlu w przedmiocie „wprowadzenia przez jednostkę 
gminną niedozwolonych praktyk monopolistycznych na rynku lokalnych usług pogrzebowych 
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na terenie Kędzierzyna-Koźla w znaczny sposób ograniczających możliwości działania 
konkurencyjnym firmom pogrzebowym” 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
Ad. 12 
Wolne wnioski.  
 
Ryszard Pacułt przypomniał, że 2 miesiące przed końcem kadencji radni składają 
oświadczenia majątkowe. Upewnił się, że jest to data 21 września 2014 r. 
 
Rafał Olejnik złożył wniosek do budżetu miasta na rok 2015 r. o wprowadzenie zadań: 
- zaprojektuj i wybuduj ścieżkę rowerową wraz z oświetleniem od ul. Agrestowej do 
Obwodnicy Północnej w Kłodnicy na kwotę 370.000,00 zł. 
- PT i przebudowa ul. Przedwiośnie na kwotę 300.00,00 zł. 
 
Ad. 13. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad – przewodniczący Rady Wojciech 
Jagiełło  zamknął  LVIII sesję Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

 
 

Przewodniczący obrad 
Wojciech Jagiełło  

 
Sesja zakończyła się o godz. 19.50 
Protokół sporządziła  H. Olkowska 
 


